
 
 

Veel glorie in 2024 voor de Gebroeders Rings uit Meerssen!  

Bij het SS-Beek-Bug winnen ze liefst 10 keer Goud! 

 
 In de duivensport heeft iedere vereniging liefhebbers die de sterren van de hemel spelen. 

Iedereen die de  wedvlucht de uitslagen bekijkt weet daar het zijne van. En over die mannen 

wordt natuurlijk gekletst. En al zeker als dat liefhebbers zijn die met veel duiven in de 

wedstrijd zitten. En aan die melkers trekt zich de vereniging op. Zo ook de vereniging met 

de naam “de Vrijheid “ te Bunde en het samenspel “Beek-Bug”. Het is niet zo dat dit  enkele 

liefhebbers vinden maar veelal ook de meesten. En daarbij geeft het immers elke vlucht de 

nodige sensatie. Bij de vereniging “ de Vrijheid ” in Bunde spannen namelijk de gebroeders 

Rings uit Meerssen de kroon. En in het SS-Beek-Bug zijn ze ook geduchte tegenstanders. 

Hun  resultaten zijn al vele seizoenen zo subliem dat de broers een status  in de duivensport 

hebben verworven. Thuis in Meerssen staat hun prijzenkast vol met bekers en trofeeën die 

ze hebben gewonnen. Barstens vol! Maak plaats, maak plaats. En dat zeg ik vanwege het 

feit dat ze zich in het seizoen van 2024 weer goed hebben bewezen. Ik heb bij het snuffelen 

in de uitslagen van het samenspel Beek-Bug mogen opmerken dat de broers Rings daar 

liefst 10 keer de bloemen voor de overwinning kregen uitgereikt. Dat is een prestatie om 

jaloers op te worden. Als ik schrijf dat ze een super seizoen hebben gehad dan hebben me 

de uitslagen daarvan overtuigd. En een stuk of tien van die uitslagen die zijn zo opvallend 

goed geweest dat het me deed denken dat ze geen tegenstand hebben gehad. Zo peelden ze 

in die 10 vluchten 1108 duiven en daar werden 695 prijzen mee gewonnen en wat een oogst 

is van 62,7 %. En aan die 10 wedvluchten namen gemiddeld 1555 duiven deel. Om er een 

goed beeld van te krijgen ging het over deze vluchten:  

27/4  Rethel            3054 d.          1-4-14-18-34                              88 pr. – 145 mee. 

5/5    Laon              3179 d.          1-8-31-34-35                              90 pr. -  140 mee. 

25/5  Sens               2713 d.          1-3-19-24-25                              67 pr. -  120 mee. 



2/6    Niergnies      2391 d.            1-2-10-12-13                              77 pr. -  117 mee. 

29/6  Chalons         697 d.             1-4-5-6-7-10                               54 pr. – 90 mee. 

11/8  Marche          396 d.             1-2-3-4-5-6-9                             60 pr. -  83 mee. 

18/8  Charleville    490 d.             1-2-3-4-5-6-7-8-9-10                  64 pr.- 106 mee. 

18/8  Charleville   1814 d.            1-3-4-5-6-7-9                              30 pr. - 70 mee. 

31/8  Chalons          459 d.            1-2-3-4-5-6-7-8-9-10                  88 pr. -120 mee. 

7/9    Chalons          356 d.            1-2-5-6-7-11-12                         77 pr. - 117 mee.  

 

Dus als men spreekt van veel prijzen spelen dan kunnen de broers Rings daar over mee 

praten. In al die vele seizoenen dat ze actief zijn hebben ze zich een erelijst opgebouwd die 

gezien mag worden. Het mag onderhand wel duidelijk zijn dat zij al jaren bij de betere 

spelers van Limburg zijn. Omdat ze gewoonweg goeie duiven op hun hokken hebben zitten. 

Duiven die mordant bezitten en als men weet van welke origine ze zijn dan zegt dit meer 

dan genoeg. En omdat ze van pure klasse zijn en een goede verzorging krijgen halen hun 

duiven meer als de norm. Net iets méér dan vele anderen.    

Natuurlijk speelt ook de ambitie van de broers Rings een grote rol en dat is een factor die 

mede bepalend is voor hun goede prestaties. In die ambitie zit de wil om te winnen. En 

opscheppen over hun goed presteren dat is er bij hun niet bij. Naast hun bedrijvigheid zijn 

ze heel bescheiden en schreeuwen ze het niet over de daken als ze een goede uitslag hebben 

behaald. Ze weten heel goed dat ieder seizoen anders is en dat alles een beetje moet mee 

zitten. En hoe is de situatie nu? Als ik die vraag aan Huub stel kreeg ik als antwoord; “  

Gewoon doorgaan met wat we hebben en hopen dat het weer zal lukken. En dat zit er dik 

in omdat ze een soort duiven bezitten die schitteren van gelijkmatigheid. Ook in het seizoen 

van 2025 zal het weer amusant en spectaculair zijn als hun duiven van de vlucht terug 

komen. Dat is iets aparts en als ze de super vorm hebben dan is dat zelfs sensationeel. Een 

schouwspel!       

 

( Pie Schepers)  


